

Dedinje, prazan, 93m2 ID#5138

Cena: 1.600,00 EUR

www.oglas.rs

Kategorija: Stanova (Nekretnine, Izdavanje)
Lokacija: Dedinje (Srbija, Beograd, Savski Venac)

Ulica i broj: Bulevar kneza Aleksandra Karađorđevića
Sobnost: Trosoban
Opremljenost: Nenamešten
Kvadratura: 93
Grejanje: Gradsko
Nivo u zgradi: 1. sprat



Dodatne informacije:

Terasa, Parking, garaža

Tekst oglasa:

U prilici smo da ponudimo odličan stan na izuzetnoj lokaciji na Dedinju. Stan se nalazi na prvom spratu zgrade sa 4 sprata. Stan je površine 93m2, a sastoji se od dnevne sobe, dve spavaće sobe, trpezarije, kuhinje, terase i kupatila. Centralno grejanje. Lokacija je više nego idealna, sa blizinom svih ključnih sadržaja potrebnih za besprekorno uživanje u gradskom životu. Neposredna blizina niza kafića, restorana, prodavnica, škola, parkova. Slobodan parking ispred zgrade. Stan je useljiv od 1.7. Postoji mogućnost iznajmljivanja garaže od 20m2 za iznos od 200eur mesečno. Depozit. Agencijska provizija 50% od prve mesečne zakupnine. Kontakt telefoni : 011/7499979; 011/7490777; 060/5449002 Za više informacija posetite naš sajt <https://www.ikatnekretnine.com/>
We have the opportunity to offer an excellent apartment in an exceptional location in Dedinje. The apartment is located on the first floor of a 4-story building. The apartment has an area of 93 m2 and consists of a living room, two bedrooms, dining room, kitchen, terrace and bathroom. Central heating. The location is more than ideal, with close proximity to all the key amenities needed for flawless enjoyment of city life. Close proximity to a number of cafes, restaurants, shops, schools, parks. Free parking in front of the building. The apartment is available for occupancy from July 1. There is a possibility to rent a garage of 20m2 for the amount of 200eur per month. Deposit. Agency commission 50% of the first monthly rent. Contact phones: 011/7499979; 011/7490777; 060/5449002 For more information, visit our website <https://www.ikatnekretnine.com/> У нас есть возможность предложить отличную квартиру в исключительном месте в Дединье. Квартира расположена на первом этаже 4-х

Šifra oglasa: 03-3883745

Datum postavljanja oglasa: 06.06.2026

Kontakt: NEKRETNINE IKAT DOO BEOGRAD-ZEMUN
Telefon: 060/5449-002

этажного дома. Квартира имеет площадь 93 м2 и состоит из гостиной, двух спален, столовой, кухни, террасы и ванной комнаты. Центральное отопление. Расположение более чем идеальное: в непосредственной близости от всех основных удобств, необходимых для безупречного наслаждения городской жизнью. В непосредственной близости множество кафе, ресторанов, магазинов, школ, парков. Бесплатная парковка перед зданием. Квартира свободна для заселения с 1 июля. Есть возможность арендовать гараж 20м2 за сумму 200евро в месяц. Депозит. Комиссия агентства 50% от первой ежемесячной арендной платы. Контактные телефоны: 011/7499979; 011/7490777; 060/5449002 Для получения дополнительной информации посетите наш сайт <https://www.ikatnekretnine.com/>

www.oglas.rs

Free Press d.o.o Šafarikova 15, 21000 Novi Sad, +381 21 48 04 555